
   
 
 

P R O T O K Ó Ł  NR   II/10 
Z II SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w  dniu 17 grudnia 2010r.  
 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 
Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   
Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 
Zakończenie obrad: godz. 15:55 
Stan radnych:  15 
Obecnych na sesji:  15 tj. 100%  
 
 
W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek      Wójt Gminy 
2. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy  
3. Irena Sotomska     Skarbnik Gminy  
4. Krzysztof Bugla    Radca Prawny 
5. Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  
 
 
1. Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady II sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 
gminy może obradować i podejmować uchwały, (nieobecna radna Beata Skrońska). 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  
 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad  
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad.   Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad. 
 
Wójt złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.   
 
Przewodniczący rady gminy poddał pod głosowanie wniosek Wójta o rozszerzenie porządku 
obrad.  
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy obecności 14 
radnych.  
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Następnie Przewodniczący rady gminy zaproponował aby projekt uchwały zamieścić jako 11 
punkt porządku obrad.  
 
Porządek obrad przedstawia się następująco:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z I sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia nazw i liczebności stałych Komisji Rady Gminy oraz 

określenia przedmiotu ich działania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy 
8. Podjęcie uchwały w sprawie składu osobowego stałych Komisji Rady Gminy. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2010 

rok. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości.  
12. Zapytania radnych. 
13. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie obrad. 
 
3. Przyjęcie protokółu z I sesji  
 
Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z I  sesji rady gminy, 14 głosami „za”, przy 
obecności 15 radnych.  
 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że po I sesji: 

− ustalił, że w każdą środę w godzinach od 1300 do 1500 pełnić będzie  dyżur w biurze rady, 

− podjął działania do zwołania II sesji  Rady Gminy, 

− działając na podstawie Statutu Gminy Stare Babice zaproponował cztery projekty uchwał 
do punktów  6, 7, 8,  10 dzisiejszego porządku obrad. 

− w dniu wczorajszym uczestniczył w uroczystym spotkaniu wigilijnym na terenie Środowiskowego 
Domu Samopomocy w Łubcu, na którym dokonano uroczystego przekazania samochodu dla osób 
niepełnosprawnych, na który gmina przekazała dotację, na spotkaniu otrzymał dla Wójta 
podziękowania następującej treści:   

 „Dziękujemy serdecznie za okazałe wsparcie finansowe na zakup samochodu dowożącego 
osoby niepełnosprawne do Środowiskowego Domu Samopomocy w Łubcu 
 Zarząd Krajowego Stowarzyszenia „Przyłącz Się Do Nas” w Bramkach  
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5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym  
 
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie między sesjami. Poinformował, że: 
- uchwały podjęte na poprzedniej sesji nie zostały przekazane do wykonania Wójtowi, w 
związku z tym nie przedstawił sprawozdania z realizacji uchwał.  
- dokonał uzgodnienia z przedstawicielami Telekomunikacji Polskiej w sprawie planów 
inwestycji telekomunikacji w budowę infrastruktury światłowodowej i innych urządzeń 
telekomunikacyjnych na terenie gminy,  
- przeprowadził uzgodnienia z przedstawicielami Mazowieckiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w sprawie rozwiązań drogowych w związanych z aktualizacji miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego gminy. 
 
Następnie Wójt  poinformował o wydanych zarządzeniach:  
Zarządzenie Nr 1/10  z dnia 6 grudnia 2010 w sprawie powołania Gminnego Biura 

Spisowego do Przeprowadzenia Narodowego Spisu Powszechnego 
Ludności i Mieszkań w 2011 w Gminie Stare Babice  

Zarządzenie Nr 2/10 z dnia 6 grudnia 2010r. w sprawie wyznaczenia dnia wolnego od pracy 
dla pracowników Urzędu Gminy Stare  Babice 

Zarządzenie Nr 3/10  z dnia 10 grudnia 2010w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej 
dla nauczyciela Agnieszki Dziembowskiej ubiegającej się o awans na 
stopień nauczyciela mianowanego  

Zarządzenie Nr 4/10  z dnia 13 grudnia 2010 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert 
na realizację zadań publicznych gminy Stare Babice z zakresu pomocy 
społecznej  

Zarządzenie Nr 5/10  z dnia 16 grudnia 2010 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert 
na realizację zadań publicznych Gminy Stare Babice z zakresu 
upowszechniania kultury fizycznej i sportu  

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia nazw i liczebności stałych Komisji Rady Gminy 

oraz określenia przedmiotu ich działania. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 
ustalenia nazw stałych Komisji Rady oraz określenia przedmiotu ich działania. Obligatoryjnie 
Rada Gminy musi powołać Komisje Rewizyjną, pozostałe nazwy Komisji ustawodawca 
pozostawił do rozważenia przez Radę. Zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990r o samorządzie 
gminnym w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą radni w tym przedstawiciele wszystkich 
klubów, zgodnie z obowiązującym Statutem Gminy,  warunkiem utworzenia klubu jest 
zadeklarowanie w nim udziału przez co najmniej 1/3 składu rady tj. 5 radnych.  
W związku z brakiem informacji o utworzeniu klubów proponuję aby Komisja Rewizyjna 
działała w trzyosobowym składzie jak dotychczas.  
 
Przewodniczący rady gminy otworzył dyskusję.  
 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i skierował pod 
głosowanie swój wniosek o ustalenie trzyosobowego składu Komisji Rewizyjnej  
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Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym - 14 głosami „za”, przy obecności 15 
radnych. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że od kilku kadencji działają stałe Komisje Rady 
zaproponowane przez niego w projekcie uchwały, nazwy tych komisji ulegały modyfikacji ale 
ich przedmiot działania był podobny. Oprócz Komisji Rewizyjnej działały: 
- Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, 
- Komisja Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej, 
- Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa.     
Ponadto do przedmiotu działania Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury 
Fizycznej dopisano „opiniowanie nadawania nazw ulicom, placom i innym obiektom 
gminnym”, co wynika z podjętej uchwały dotyczącej procedury nadawania nazw ulicom, 
placom  w gminie.  
Do dnia dzisiejszego nie otrzymał od Radnych innych propozycji. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr   II/3/10 - w sprawie ustalenia nazw stałych Komisji Rady oraz 

określenia przedmiotu ich działania   
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu, przy obecności 15 radnych  
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że na podstawie § 11 Statutu Gminy, Rada 
Gminy wybiera  ze swojego grona przewodniczących Komisji. Poprosił o zgłaszanie 
kandydatur  na przewodniczących Komisji. 
 
Przewodniczący rady gminy zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Szuby na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, uzasadniając kandydaturę. 
 
Radny Krzysztof Szuba wyraził zgodę na kandydowanie.   
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Krzysztofa Szuby 
na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Krzysztof Szuba został wybrany Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej  
w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za”, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy zgłosił kandydaturę radnej Agnieszki Kaczurby na funkcję 
Przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, uzasadniając kandydaturę.      
 
Radny S. Lesisz zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Gąsowskiej na funkcję Przewodniczącej 
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.  
 
Radna Agnieszka Kaczurba wyraziła zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącej 
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 
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Radna Katarzyna Gąsowska nie wyraziła zgody na kandydowanie na funkcję 
Przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Agnieszki Kaczurby 
na funkcję Przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.  
 
Radna Agnieszka Kaczurba została wybrana Przewodniczącą Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za”, przy obecności 15 
radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy zgłosił kandydaturę radnej Julianny Maj-Kowalskiej na funkcję 
Przewodniczącej Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej, 
uzasadniając kandydaturę.      
 
Radna J. Maj-Kowalska wyraziła zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącej 
Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Julianny Maj-
Kowalskiej na funkcję Przewodniczącej Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury 
Fizycznej.  
 
Radna Julianna Maj-Kowalska została wybrana Przewodniczącą Komisji Oświaty, Spraw 
Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 
15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy zgłosił kandydaturę radnego Leszka Poborczyka na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, rolnictwa i Bezpieczeństwa, uzasadniając 
kandydaturę.      
 
Radny D. Sobczak zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Szuby na funkcję Przewodniczącego 
Komisji Ochrony Środowiska, rolnictwa i Bezpieczeństwa.  
 
Radny L. Poborczyk wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa. 
 
Radny T. Szuba wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Leszka 
Poborczyka na funkcję Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 
Bezpieczeństwa.  
 
Radny L. Poborczyk otrzymał 11 głosów „za”, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Tomasza Szuby 
na funkcję Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa.  
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Radny Tomasz Szuba otrzymał 2 głosy „za”, przy obecności 15 radnych. 
 
W związku z powyższym radny Leszek Poborczyk został wybrany Przewodniczącym Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy radny 
zobowiązany jest do członkowska w co najmniej jednej komisji. W związku z powołaniem 
przewodniczących Komisji poprosił radnych o zapisywanie się do wybranych Komisji.  
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie składu osobowego stałych Komisji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił składy poszczególnych Komisji Rady Gminy: 
Komisja  Rewizyjna: 
1) Radny Krzysztof Szuba  
2) Radna Beata Skrońska  
3) Radny Waldemar Szelenbaum  
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: 
1) Radna Agnieszka Kaczurba  
2) Radna Katarzyna Gąsowska  
3) Radny Adam Kotwicki  
4) Radny Stanisław Lesisz  
5) Radna Julianna Maj-Kowalska 
6) Radna Barbara Pruszkowska-Kubel 
7) Radny Dariusz Sobczak 
8) Radny Tomasz Szuba 
9) Radny Tadeusz Wiśniewski.  
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej: 
1) Radna Julianna Maj-Kowalska 
2) Radna Agnieszka Kaczurba 
3) Radna Beata Skrońska 
4) Radny Sławomir Sumka 
5) Radny Dariusz Sobczak 
6) Radny Krzysztof Szuba  
Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa: 
1) Radny Leszek Poborczyk 
2) Radny Adam Kotwicki 
3) Radna Barbara Pruszkowska-Kubel 
4) Radny Sławomir Sumka 
5) Radny Tomasz Szuba 
6) Radny Tadeusz Wiśniewski 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr   II/4/10 - w sprawie składu osobowego stałych Komisji Rady 

Gminy   
- podjęta została w głosowaniu – 14 głosami „za”, przy obecności 15 radnych  
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 
2010 rok. 

 
Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
Ponadto poprosiła o zmianę na stronie 3 uzasadnienia w rozdziale 80114 o zmianę kwoty z 
600,00zł na 2100,00zł.  
 
Radny D. Sobczak spytał czy budowa ulicy Żurawiowe Mokradła została wykreślona z 
budżetu.  
 
Wójt odpowiedział, że inwestycja nie została wykreślona tylko uległa przesunięciu na rok 
następny.  
 
Radna K. Gąsowska spytała o wysokość zadłużenia gminy.  
 
Wójt odpowiedział, że zadłużenie gminy wynosi ok. 32mln zł i zmniejsza się.  
 
Przewodniczący rady gminy w związku z brakiem głosowania nad uchwałą w sprawie 
wyboru przewodniczących stałych Komisji poddał uchwałę pod głosowanie.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr   II/5/10 - w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji 

Rady Gminy   
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu, przy obecności 15 radnych  
 
Następnie Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie uzasadnienia  
i załączników do uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr   II/6/10 - w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2010r.    
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu, przy obecności 15 radnych  
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
wynagrodzenia wójta zawiera szczegółową informację co do sposobu i wysokości ustalenia 
wynagrodzenia. Spytał czy są pytania w tej sprawie. 
Rada Gminy w 2008 roku ustaliła wysokość  wynagrodzenia Wójta. 
Poinformował, że wysokość wynagrodzenia wynosiła 12.100zł (brutto) - 8.456,39zł (netto). 
Obecnie propozycja 12.365zł (brutto) - 8.640,48 zł (netto), różnica 265zł (brutto) - 184,09zł 
(netto) 
  
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr   II/7/10 - w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Stare Babice    
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- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu, przy obecności 15 radnych  
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości.  
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały. Projekt 
uchwały związany jest z nowelizacją ustawy o podatkach i opłatach lokalnych  dotyczącą 
stawki podatku od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych, zajętych przez podmioty 
udzielające tych świadczeń.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr   II/8/10 - zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości    
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu, przy obecności 15 radnych  
 
12. Zapytania radnych. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że w tym punkcie radni mogą składać zapytania 
o rozpatrzenie spraw nie wynikających z dzisiejszych obrad. 

 
Radna A. Kaczurba spytała czy zmiany w komunikacji zostaną wprowadzone 1 stycznia 
2011r.  
 
Radna K. Gąsowska spytała kto jest odpowiedzialny za odśnieżanie.  
 
13. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt odpowiedział, że  kilka dni temu otrzymał pismo z ZTM-u, że zmiany nie mogą być 
wprowadzone z dniem 1 stycznia 2011r. , co jest wynikiem braku stosownych uchwał Rady 
Warszawy – nowy proponowany termin to 1 marca.   
Odnośnie odśnieżania wyjaśnił, że odpowiedzialna jest gmina, a dokładnie zajmuje się tym 
Referat Gospodarki Komunalne, który najpierw ogłasza przetarg na wyłonienie firmy, 
ustalana jest kolejność odśnieżania w zależności od ważności drogi. Ponadto wyłonione w 
przetargu przedsiębiorstwo „Eko-Babice” świadczy usługi w zakresie odśnieżania chodników.  
 
Radna K. Gąsowska uzupełniła pytanie o kwestię gdzie zgłoszeń mogą dokonywać 
mieszkańcy i w jakiej kolejności odśnieża się drogi.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgłoszeń można dokonywać w Referacie 
Gospodarki Komunalnej  
 
Radny D. Sobczak spytał czy jest jakiś nr telefonu, pod który można zgłaszać potrzeby 
odśnieżania w weekendy  
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Wójt poinformował, że radni otrzymają wykaz telefonów do wszystkich komórek Urzędu. 
Poza godzinami pracy urzędu będzie można dzwonić bezpośrednio do usługodawcy, nalepiej 
aby sołtys zbierał zgłoszenia.   
 
14. Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że publiczność może zadawać pytania, zgodnie z 
§ 29 Statutu Gminy zapytania składa się w sprawach aktualnych problemów gminy, a także w 
celu uzyskania informacji o stanie faktycznym. Rada Gminy nie rozpatruje indywidualnych 
spraw, przedmiotem obrad rady mogą być jedynie sprawy publiczne dotyczące społeczności 
lokalnej, nie zaś sprawy prywatne czy osobiste ( art.6 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym). 
 
Sołtys E. Pytlakowski zgłosił potrzebę budowy progów zwalniających na ul. Trakt Królewski. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że jest to możliwe jeżeli wszyscy mieszkańcy danej 
ulicy wyrażą na to zgodę, poza tym po drodze nie mogą jeździć autobusy miejskie .  
 
Radna A. Kaczurba podała swój aktualny e-mail: soltys@lipkow.net  
 
Radna B. Skrońska stwierdziła, że są inne formy spowalniające ruch na drogach po których 
jeżdżą autobusy, można takie przykłady znaleźć w innych miejscach.  
 
Wójt odpowiedział, że w miejscach gdzie jeżdżą autobusy garby są niemożliwe do 
zbudowania, jednak przeciwników garbów jest tyle samo co zwolenników, są skargi, a 
metoda nie jest skuteczna do końca.  
Poinformował, że były już pierwsze pomiary prędkości przy użyciu fotoradaru obsługiwanego 
przez Straż Gminną, ale wszyscy jeżdżą wolniej w tych warunkach atmosferycznych. 
Komendant zwrócił się do sołtysów o typowanie najbardziej niebezpiecznych miejsc, 
zostanie wykonana mapa miejsc zagrożonych, jest już wstępna mapa punktów, mapa 
zostanie zatwierdzona przez Wydział Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji.  
 
Radny S. Sumka poinformował, że rozmawiał z Komendantem Policji, który obiecał że w 
ramach codziennej służby patrole będą mierzyć prędkość na Trakcie Królewskim.  
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że  
1) zgodnie ze Statutem Gminy Przewodniczący Rady zwołuje wspólne posiedzenia Komisji w 

celu omówienia projektów uchwał do sesji, 
2) radni otrzymali projekt uchwały w sprawie budżetu gminy na rok 2011 oraz projekt 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Stare Babice na lata 2011-
2020, pierwsze posiedzenie w tej sprawie będzie wspólnym posiedzeniem z udziałem 
Wójta, Skarbnika i kierowników referatów, jednostek organizacyjnych w celu omówienia 
projektów,  następnie  zgodnie z uchwałą  w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej projekt uchwały powinien być zaopiniowany przez właściwe merytorycznie 
Komisje oraz przez właściwą komisję ds. budżetu, 

3) przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego.   
 

Wójt podziękował za podjęcie uchwały dotyczącej jego wynagrodzenia.  
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15. Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie II 
sesji Rady Gminy Stare Babice. 
 
 WICEPRZEWODNICZĄCY PRZEWODNICZĄCY  
 RADY GMINY RADY GMINY 
 
 Adam KOTWICKI Henryk KUNCEWICZ  
 
Protokół sporządziła  
A. Nowak  
 


